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Zápis č. 4/2015 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 
Miesto konania:  zasadačka AVF 
Dátum a čas konania:  15. apríla 2015 o 14.00 hod   
    23. apríla 2015 o 14.00 hod   
 

 
Prítomní: Mgr. art. M. Luther; Ing. R. Ťavoda; Mgr. I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Mgr. Ľ. 

Féglová; Mgr. M. Gajdošíková; PhDr. J. Heriban; prof. S. Párnický; JUDr. A. Škreko, PhD.; 
JUDr.  I. Magdolenová Joríková, predsedníčka DK AVF a prof. PhDr. M. Šmatlák, riaditeľ 

 

V nadväznosti na uplynutie funkčného obdobia šiestim členom rady a na vymenovanie nových členov 
rady bolo 4. rokovanie zvolané v zmysle čl. 2 ods. 6 Rokovacieho poriadku Rady AVF členom rady 
vymenovaným podľa §  5 ods. 1) písm. g) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde, ktorým je 
A. Škreko.  

A. Škreko na úvod privítal prítomných a v mene ministra kultúry odovzdal novým členom menovacie 
dekréty.  Následne navrhol Ľ. Féglovú za overovateľku zápisu. 

1.  Hlasovanie:  
ZA: 9 (I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; M. Luther; S. Párnický; 
A. Škreko; R. Ťavoda ) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

Potom predniesol návrh programu a dal o ňom hlasovať.  

Návrh programu: 

1. Voľba predsedu a podpredsedu Rady Audiovizuálneho fondu 

2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 
úloh a uznesení 

2.1. Informácia o činnosti AVF 
2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu  

4. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 10 ods. 12 VP AVF č. 2/2009 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. (neverejné rokovanie) 

5. Návrh výročnej správy Audiovizuálneho fondu za rok 2014 

6. Rôzne 

2. Hlasovanie:  
ZA: 9 (I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; M. Luther; S. Párnický; 
A. Škreko; R. Ťavoda ) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 
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1. VOĽBA PREDSEDU A PODPREDSEDU RADY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU  

Na úvod tohto bodu predsedajúci stručne zopakoval pravidlá a spôsob voľby predsedu 
a podpredsedu rady. Podľa čl. 2. ods. 1 rokovacieho poriadku „o zvolení predsedu rady 
a podpredsedu rady rozhoduje rada v tajnom hlasovaní. V odôvodnených prípadoch môže rada 
rozhodnúť verejným hlasovaním, najmä ak za predsedu alebo podpredsedu kandiduje iba jeden člen 
rady alebo ak s takýmto postupom hlasovania vyjadrí súhlas nadpolovičná väčšina všetkých členov 
rady.“ Na záver vyzval prítomných, aby predniesli návrhy na kandidáta, resp. kandidátov. 

 

Následne A. Škreko navrhol za kandidáta na predsedu rady M. Luthera a za kandidáta na 
podpredsedu rady navrhol R. Ťavodu. Navrhnutí so svojou nomináciou súhlasili. Vzhľadom na to, že 
nikto iný nemal žiadne ďalšie návrhy a na základe všeobecného konsenzu rada pristúpila k verejnému 
hlasovaniu. 

 

ZA kandidáta na predsedu rady M. Luthera hlasovalo 8 členov rady, nikto nebol proti a nikto sa 
nezdržal. M. Luther nehlasoval. 

 

ZA kandidáta na podpredsedu rady R. Ťavodu hlasovalo 8 členov rady, nikto nebol proti a nikto sa 
nezdržal. R. Ťavoda nehlasoval. 

 

Rada následne voľbu predsedu a podpredsedu potvrdila uzneseniami. 

UZNESENIE č. 28/2015 z 15. 4. 2015 

Rada AVF podľa § 4 ods. 2 písm. k) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde zvolila počtom 

8 hlasov za predsedu rady Miloslava Luthera na funkčné obdobie dvoch rokov. 

3. Hlasovanie:  

ZA: 9 (I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; M. Luther; S. Párnický; 

A. Škreko; R. Ťavoda ) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

UZNESENIE č. 29/2015 z 15. 4. 2015 

Rada AVF podľa § 4 ods. 2 písm. k) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde zvolila počtom 

8 hlasov za podpredsedu rady Roberta Ťavodu na funkčné obdobie dvoch rokov. 

4. Hlasovanie:  

ZA: 9 (I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; M. Luther; S. Párnický; 

A. Škreko; R. Ťavoda ) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

Na záver tohto bodu A. Škreko odovzdal vedenie rokovania novozvolenému predsedovi rady . M. 
Luther poďakoval za prejavenú dôveru a následne navrhol prerušiť rokovanie a pokračovať vo štvrtok 
23. apríla o 14,00, keď už bude známe stanovisko dozornej komisie  k návrhu Výročnej správy 
Audiovizuálneho fondu za rok 2014 a zároveň bude aj ukončené hodnotenie žiadostí vo výzvach 2 a 3 
(1. kolo) 2015.  
 
Prof. S. Párnický sa ospravedlnil, nakoľko v uvedenom termíne prednáša v zahraničí. 
 
Následne predseda ukončil bod 1. a prerušil rokovanie.  
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Pokračovanie v  4. rokovaní Rady Audiovizuálneho fondu v roku 2015 

 
Miesto konania:  zasadačka AVF 
Dátum a čas konania:  23. apríla 2015 o 14.00 hod   
 
Prítomní: Mgr. art. M. Luther; Ing. R. Ťavoda; Mgr. I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Mgr. Ľ. 

Féglová; Mgr. M. Gajdošíková; PhDr. J. Heriban; JUDr. A. Škreko, PhD.; Ing.  Ľ. Vondrová, 
poverená zastupovaním predsedníčky DK AVF a prof. PhDr. M. Šmatlák, riaditeľ 

 
Ospravedlnení: zo začiatku rokovania A. Škreko a M. Gajdošíková, z celého rokovania S. Párnický. 
 
Na úvod predseda rady privítal prítomných a navrhol operatívne prerokovať ako bod 2. žiadosť 
o zmenu termínu vyúčtovania. 

5. Hlasovanie:  

ZA: 6 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Ľ. Féglová; J. Heriban) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

M. Gajdošíková a A. Škreko ešte neboli prítomní. Rada AVF návrh schválila. 

 

 

2. ŽIADOSŤ O ZMENU TERMÍNU VYÚČTOVANIA 

2.1.  č. 340/2015 zo dňa 13. 04. 2015 prijímateľa PubRes s.r.o. na projekt „Veľký chlap“ 
V rozprave k predloženej žiadosti vystúpila aj konateľka spoločnosti Zuzana Mistríková, ktorá stručne 
odôvodnila žiadosť. Členovia rady nemali žiadne otázky ani pripomienky. V priebehu rokovania prišla 
M. Gajdošíková. 
 

Uznesenie  č. 30/2015 z 23.04.2015 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 6.3 VP AVF č. 10/2009 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z 
Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 340/2015 doručenú dňa 13. 04. 2015 o zmenu termínu 
vyúčtovania prijímateľa PubRes s.r.o. na projekt „Veľký chlap“ z 30.06.2015 na 31.12.2015. 
Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zmenu termínu vyúčtovania realizoval formou písomného 
dodatku k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov z fondu. 

6. Hlasovanie:  

ZA: 7 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban) PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0.  A. Škreko ešte nebol prítomný. Rada AVF návrh schválila. 

 
 
3. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 10 ODS. 12 VP AVF Č. 

2/2009 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 
FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 
(neverejné rokovanie) 

3.1. odborná komisia pre podprogram 1.1 protokol č. HF 2015/2 1.1.2 
Predseda komisie Peter Nagel informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo výzve 
č. 2/2015, pričom uviedol, že komisia bola zložená z tých, čo zostali k dispozícií, pričom traja členovia 
boli určení na hodnotenie žiadostí po prvý raz. Riaditeľ fondu v tejto veci doplnil predsedu komisie 
o informáciu, že z dôvodu nízkeho počtu disponibilných členov komisie pre túto výzvu nebol v komisii 
ani jeden zástupca produkčnej profesijnej skupiny. Ako problém P. Nagel vníma aj to, že komisia 
posunula do druhého a tretieho kola veľa žiadostí. Predseda rady sa opýtal P. Nagela, či  komisia 
nezvažovala možnosť vyžiadať si externé lektorské posudky, keďže absentovalo zastúpenie 
produkčnej profesijnej skupiny. Taktiež vzniesol otázku, ako vnímali členovia komisie zmenu systému, 
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t. j. skutočnosť, že nevedia, aký je objem prostriedkov na prerozdelenie. Predseda komisie na prvú 
otázku odpovedal, že komisia nepovažovala externé posudky za nevyhnutné a v súvislosti s druhou 
otázkou uviedol svoj názor, že jemu osobne tento spôsob hodnotenia žiadostí vrátane dvoch kôl 
prezentácií vyhovuje. Komisia posudzovala v tomto termíne 27 žiadostí, z ktorých odporučila 
podporiť 10 v celkovej sume 1 320 000 eur. K odporúčaným žiadostiam riaditeľ v zmysle zákona prijal 
rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. V priebehu rokovania o tomto bode 
prišiel A. Škreko. 

  
UZNESENIE č.   31/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 1.1 o návrhu sumy 
finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 2/2015, protokol č. HF 2015/2 1.1.2 
predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií AVF, 
v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady. 

7. Hlasovanie:  
ZA: 7 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 
0.   Ľ. Čechovič nebol počas hlasovania prítomný. Rada AVF návrh schválila. 

 
 
3.2. odborná komisia pre podprogram 1.2 protokol č. DF 2015/2 1.2.2 
Predsedom komisie pre podprogram 1.2 vo výzve 2/2015 bol I. Brachtl, ktorý bol po ukončení práce 
komisie vymenovaný za člena rady. I. Brachtl informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí 
vo výzve č. 2/2015, pričom uviedol, že komisia posudzovala v tomto termíne 38 žiadostí, z ktorých 
odporučila podporiť 22 v celkovej sume 436 tisíc eur. K dvojkolovému systému prezentácií I. Brachtl 
uviedol, že pre dokumentárne projekty je takéto rozdelenie skôr kontraproduktívne a odporučil 
ponechať na rozhodnutí príslušnej odbornej komisie, či v danom kole uskutoční jedno alebo dve kolá 
prezentácií. Riaditeľ informoval členov rady o tom, že  celková disponibilná suma určená predbežne 
na výzvu 2/2015 bola v súčte schválených dotácií zvýšená o zaúčtované vratky od 1.1.2015 a o jednu 
neprijatú dotáciu v sume 20 tis. z výzvy 6/2014. K odporúčaným žiadostiam  riaditeľ v zmysle zákona 
prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 
UZNESENIE č.   32/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 1.2 o návrhu sumy 
finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 2/2015, protokol č. DF 2015/2 1.2.2 
predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií AVF, 
v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady. 

8. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.   Rada AVF návrh schválila. 

 
 
3.3. odborná komisia pre podprogram 1.3 protokol č. AF 2015/2 1.3.2 
Informáciu o výsledkoch hodnotenia žiadostí v podprograme 1.3 predniesol riaditeľ, nakoľko nikto z 
členov komisie sa nemohol na zasadnutí rady zúčastniť. Vo výzve 2/2015 komisia pre animovanú 
tvorbu posudzovala 7 žiadostí, z ktorých 2 žiadosti neprešli do druhého kola a zostávajúcich 5 žiadostí 
komisia odporučila podporiť v celkovej sume 81 tisíc eur. K odporúčaným žiadostiam riaditeľ v zmysle 
zákona prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 
UZNESENIE č.   33/2015 z 23. 04. 2015 
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Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 1.3 o návrhu sumy 
finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 2/2015, protokol č. AF 2015/2 
1.3.2predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií 
AVF, v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady. 

9. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.   Rada AVF návrh schválila. 

 
3.4. odborná komisia pre podprogram 1.4 protokol č. ŠF 2015/2 1.4 
Vo výzve 2/2015 komisia posudzovala 25 žiadostí, z ktorých 11 neprešlo do druhého kola a 2 žiadosti 
neprešli do tretieho kola. Zostávajúcich 12  žiadostí komisia odporučila podporiť v celkovej sume 35 
tisíc eur. K odporúčaným žiadostiam riaditeľ v zmysle zákona prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené 
na webovom sídle fondu. 
 
UZNESENIE č.   34/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 1.4 o návrhu sumy 
finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 2/2015, protokol č. ŠF 2015/2 1.4 
predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií AVF, 
v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady. 

10. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.   Rada AVF návrh schválila. 

 
3.5. odborná komisia pre podprogram 1.5 protokol č. MK 2015/2 1.5 
Predseda komisie Patrik Pašš ml. stručne informoval členov rady o žiadostiach vo výzve č. 2/2015,  
pričom uviedol, že členka komisia Marta Lamperová sa zo zdravotných dôvodov  nemohla aktívne 
zúčastniť hodnotenia. Vzhľadom na to registračný systém AVF automaticky pridelil za M. Lamperovú 
priemer bodového hodnotenia vypočítaný podľa hodnotenia ostatných štyroch členov komisie.  
K systému hodnotenia žiadostí predseda komisie uviedol, že pozitívne vníma skutočnosť, že komisie 
nemajú vopred rozpísanú sumu na rozdelenie. 
 
Komisia posudzovala 14 žiadostí, z ktorých 6 neprešlo do druhého kola. Zostávajúcich 8  žiadostí 
komisia odporučila podporiť v celkovej sume 251 tisíc eur. Vzhľadom na objem disponibilných 
prostriedkov riaditeľ v zmysle zákona prijal rozhodnutia v celkovej sume 190 tisíc eur iba k prvým 
trom žiadostiam, ktoré sa z hľadiska celkového hodnotenia umiestnili na 1. až 3. mieste.  Rozhodnutia 
sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 
UZNESENIE č.   35/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 1.5 o návrhu sumy 
finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 2/2015, protokol č. MK 2015/2 1.5 
predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií AVF, 
v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady. 

11. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.   Rada AVF návrh schválila. 

 
3.6. odborná komisia pre program 2 protokol č. Dist/a-3/2015/P2.1 (prvá uzávierka) 
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Odborná komisia vo výzve 3/2015 v prvom termíne uzávierky posudzovala 16 žiadostí a všetky 
odporučila podporiť v celkovej sume 83 800 eur. K všetkým odporúčaným žiadostiam riaditeľ 
v zmysle zákona prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 
UZNESENIE č.  36/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 2 o návrhu sumy finančných 

prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 3/2015 (prvá uzávierka), protokol č. Dist/a-

3/2015/P2.1 predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných 

komisií AVF, v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. 

v znení predloženom na rokovanie rady. 

12. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.  Rada AVF návrh schválila. 

 
 
4. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

4.1. Informácia o činnosti AVF 
Riaditeľ informoval členov rady o výsledku kontroly vyúčtovania 1. časti dotácie z úradu vlády na 
digitalizáciu kín, z ktorej vyplynula požiadavka úradu vlády na vrátenie 5.000 eur, ktoré konečný 
prijímateľ KC Nováky použil v rozpore so zákonom o rozpočtových pravidlách. Riaditeľ s touto 
skutočnosťou už oboznámil aj DK AVF, ktorá ho poverila, aby konečnému prijímateľovi poslal 
písomnú výzvu na vrátenie neoprávnene použitých prostriedkov v sume 5.000,- eur. 
 
4.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo uznesenia: dátum poznámka: vyhodnotenie: zodpovedný: 

22/2015 24.03.2015 na vedomie per rollam nevyhodnocuje sa  
23/2015 24.03.2015 zmena termínu vyúčtovania plní sa riaditeľ 

24/2015 24.03.2015 informácia  o činnosti AVF nevyhodnocuje sa  

25/2015 24.03.2015 informácia  o činnosti DK AVF nevyhodnocuje sa  

26/2015 24.03.2015 Etický kódex AVF splnené riaditeľ 

27/2015 24.03.2015 zmena odmeňovania členov OK plní sa riaditeľ 

 

UZNESENIE č.  37/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu v období od 24. 3. 2015 

do  23. 04. 2015  vrátane kontroly plnenia úloh a uznesení. 

13. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.   Rada AVF návrh schválila. 

 

 

5. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU  

Ing. Ľ. Vondrová na základe poverenia DK AVF informovala o činnosti dozornej komisie: 

 dozorná komisia prerokovala návrh Výročnej správy Audiovizuálneho fondu za rok 2014 
vrátane účtovnej závierky a prijala k nej uznesenie DK č. 5/2015 zo dňa 22.4.2015, ktorým 
odporúča Rade AVF schváliť výročnú správu, 
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 dozorná komisia v súčinnosti s riaditeľom fondu určila členov odborných komisií pre výzvu 
5/2015, pričom vzala na vedomie informáciu riaditeľa, že na základe prieskumu možností 
všetkých členov odborných komisií v komisiách pre podprogram 1.2 a 1.3 nie je disponibilný 
ani jeden člen z produkčnej profesijnej skupiny, 

 dozorná komisia pokračovala v kontrolnej činnosti prispievateľov a aj v kontrolnej činnosti 
prijímateľov, zároveň sa oboznámila s informáciou riaditeľa o výsledku kontroly vyúčtovania 
1. časti dotácie z úradu vlády na digitalizáciu kín (podrobnejšie v predchádzajúcom bode 4.1), 

 nasledujúce zasadnutie dozornej komisie sa uskutoční 19.5.2015 o 14.00 hod.  

 

 

UZNESENIE č.  38/2015 z 23. 04. 2015 

Rada AVF berie na vedomie informáciu o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

v období od 24. 3. 2015 do  23. 04. 2015. 

14. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

 

6. NÁVRH VÝROČNEJ SPRÁVY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU ZA ROK 2014 

Riaditeľ fondu predložil členom rady návrh Výročnej správy Audiovizuálneho fondu za rok 2014 

vrátane účtovnej závierky a zároveň informoval o stanovisku Dozornej komisie AVF, ktorá 

prerokovala predložený návrh 22.4.2015 a prijala k nemu nasledovné uznesenie: 

 
UZNESENIE DK č.  5/2015  zo dňa 22.4.2015 

Dozorná komisia AVF prerokovala návrh Výročnej správy Audiovizuálneho fondu za rok 2014 
vrátane účtovnej závierky a podľa § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 516/2009 Z. z. o Audiovizuálnom 
fonde odporúča Rade AVF schváliť predložené materiály. Súčasne s tým ukladá Ing. Ľubici 
Vondrovej, aby stanovisko dozornej komisie k návrhu Výročnej správy Audiovizuálneho fondu za 
rok 2014 a k účtovnej závierke predložila na rokovanie Rady AVF. 

 

K predloženému návrhu mal z prítomných otázku iba J. Heriban, ktorý sa opýtal na to, prečo je 

v položke „Poskytnuté príspevky fyzickým osobám“ záporná hodnota – 300.800,- eur.  

 

Ing. Vondrová po operatívnom preskúmaní účtovných podkladov vysvetlila, že záporná hodnota 

vznikla zmenou prijímateľa dotácie k jednej žiadosti z pôvodného žiadateľa - fyzickej osoby 

(zaúčtované v roku 2013) na nového žiadateľa - právnickú osobu (zaúčtované v roku 2014), bez 

zmeny sumy dotácie. V nadväznosti na túto zmenu bolo potrebné uskutočniť odúčtovanie záväzku 

voči fyzickej osobe a zaúčtovanie záväzku voči právnickej osobe. Keďže náklad voči fyzickej osobe bol 

vykázaný už v roku 2013, tak jeho odúčtovaním v roku 2014 vznikla na tomto účte záporná hodnota.  

  

Vzhľadom na to, že nikto z prítomných nemal žiadne ďalšie otázky ani pripomienky, predseda rady 

predniesol návrh uznesenia: 

 

UZNESENIE č.  39/2014 z 23.04.2015 

Rada AVF podľa § 4 ods. 2 písm. e) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde (ďalej len 

„zákon“) schvaľuje Výročnú správu Audiovizuálneho fondu za rok 2014, vrátane účtovnej závierky,  
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v znení predloženom na rokovanie rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby podľa § 23 ods. 6 

zákona do 30. 4. 2015 zabezpečil zverejnenie materiálu na webovom sídle fondu. 

15. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl;  Ľ. Čechovič; Ľ. Féglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko) PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0.   Rada AVF návrh schválila. 

 

7. RÔZNE 

7.1. č. 448/15 Wandal Production, s.r.o. žiadosť o pôžičku vo výške 460 tisíc eur na projekt 

SchengenStory - Produkcia 2 

V mene spoločnosti Wandal production, s.r.o. vystúpila konateľka a producentka Wanda Adamík 
Hrycová, ktorá k svojej žiadosti uviedla, že síce projekt „SchengenStory“ získal opakovane 
podporu na produkciu v celkovej výške 240 tisíc eur, avšak vzhľadom na celkové náklady 
1 138 000 uvedené finančné zdroje nestačia na zabezpečenie nakrúcania a preto žiada 
o poskytnutie pôžičky vo výške 460 tisíc, čo je rozdiel medzi požadovanou a schválenou 
dotáciou.  

Následne konateľka a producentka spoločnosti odpovedala na otázky týkajúce sa výšky sumy, 
spôsobu a formy ručenia, bankových záruk, prípadne uznania dlhu notárskou zápisnicou 
a prípadnej dĺžky doby splatnosti.  

A. Škreko upozornil na to, že nie je možné ručiť autorskými právami, nakoľko tieto sú v zmysle 
autorského zákona neprevoditeľné, a preto sú nepoužiteľné ako záruka. Riaditeľ upozornil W. 
Adamík Hrycovú, že splátky pôžičiek nie sú akceptovateľnou položkou vyúčtovania dotácie 
a preto takúto pôžičku nie je možné splácať/splatiť z budúcich dotácií z AVF. Súčasne s tým 
upozornil na fakt, že žiadateľka v čase určenom pre podanie žiadosti nežiadala o poskytnutie 
kombinácie dotácie a pôžičky, ale iba o dotáciu a o pôžičku požiadala dodatočne po termíne 
výzvy. 

V priebehu rokovania o tomto bode odišiel Ľ. Čechovič. 

 

7.2. č. 450/15 J&J JAKUBISKO FILM EUROPE SR, s. r. o. žiadosť o pôžičku vo výške 900 tisíc eur na 

projekt Zabudnutý epos (pracovný názov Slovanská epopeja) 

V mene spoločnosti J&J JAKUBISKO FILM EUROPE SR, s. r. o. vystúpila konateľka a producentka 
Deana Jakubisková. V súvislosti s touto žiadosťou riaditeľ upozornil na fakt, že žiadateľka v čase 
určenom pre podanie žiadosti žiadala o poskytnutie kombinácie dotácie a pôžičky, ale odborná 
komisia neodporučila podporiť tento projekt a samotná pôžička (bez dotácie) zatiaľ nebola schválená 
v Štruktúre podpornej činnosti na rok 2015 ako jedna z foriem podpornej činnosti. 
 
Následne konateľka a producentka spoločnosti odpovedala na otázky týkajúce sa výšky sumy, 
spôsobu a formy ručenia, bankových záruk, prípadne uznania dlhu notárskou zápisnicou a prípadnej 
dĺžky doby splatnosti.  

 
Obdobne, ako pri predchádzajúcej žiadosti o pôžičku, členovia rady a riaditeľ upozornili žiadateľku 
na to, že nie je možné ručiť autorskými právami, ani nie je možné poskytnutú pôžičku splatiť 
prípadnou následnou dotáciou z Audiovizuálneho fondu.  
 

Na záver rozpravy upozornil riaditeľ prítomných členov rady, že nie je v interných kapacitách fondu 

posúdiť predložené žiadosti z úverového hľadiska tak, ako to robia banky a preto bude potrebné na 

tieto účely zabezpečiť externú analýzu. Úloha č.2015.04/1: Kancelária fondu zabezpečí právnu 
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a finančnú analýzu predložených žiadostí z hľadiska spôsobilosti, možnosti záruk, prípadne iných 

garancií, súčasne s tým vyžiada od žiadateľov ďalšie podklady nevyhnutné pre posúdenie žiadostí, 

ktoré vyplynú z predmetnej analýzy. TK: 5. zasadnutie Rady AVF. 

 
7.3. Osobitná výzva na televízne projekty   

V ďalšej časti rokovania členovia rady na základe podnetu A. Škreka poverili riaditeľa fondu úlohou 
č.2015.04/2 predložiť na 5. rokovanie rady návrh na vyhlásenie osobitnej výzvy určenej na podporu 
projektov audiovizuálnych diel určených pre televízne vysielanie s predbežne alokovanou sumou 500 
tisíc eur. 
 
Na záver A. Škreko v súvislosti s rozpracovaním stratégie pre oblasť audiovízie navrhol vytvoriť 
pracovnú skupinu v zložení M. Luther, I. Brachtl, J. Heriban, M. Šmatlák a A. Škreko, ktorá by na 
májové rokovanie rady pripravila podklad – tézy a východiská stratégie rozvoja audiovizuálneho 
prostredia v SR vo vzťahu k podpornej činnosti AVF. Následne by takýto materiál po prerokovaní 
radou mohol byť predstavený odbornej verejnosti na diskusii, ktorá by sa uskutočnila v júni počas 
festivalu ART FILM FEST 2015 v Trenčianskych Tepliciach - úloha č.2015.04/3. 
  
Vzhľadom na to, že nikto z prítomných nemal žiadne ďalšie návrhy ani pripomienky, predseda rady 
ukončil zasadnutie. 
 
5. rokovanie Rady AVF sa uskutoční  v utorok 26.5.2015 o 13,00  hod v sídle fondu. 
 
 
Zapísal:  B. Bobocký 
 
Overovateľka:   Ľ. Féglová 
 
Bratislava 23. 04. 2015 
 
 

 
 

Mgr. art. Miloslav Luther 
predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 


